
SOSE 2021 

• Negotiating Experiences of Suffering and Violence in different Contexts of Totalitarian 
Regimes and Political Turmoil in Asia and Africa              
Umgang mit Gewalterfahrungen und Leid in verschiedenen Kontexten von totalitären 
Regimes und politischen Umbrüchen in Asien und Afrika / Projektseminar (BA) 

• Tibet-Himalaya Colloquium  

• Colloquium für Abschluss-Kandidat*innen (Zentralasien-Seminar) 

WS 2020/21 

• The Himalaya Region as a Zone of Contact, Conflict and Negotiation        
Der Himalaya-Raum als Kontakt-, Konflikt- und Aushandlungszone / Projektseminar 
(BA) 

• Rituals: Theories, Practices and Transformations                
Rituale: Theorien, Praxen und Transformationen / (BA)                

WS 2019/20 

• Nuns, Yoginīs and other Women: Female Practitioners in Tibetan-Buddhist Societies 
Von Nonnen, Yoginīs und anderen Frauen: Weibliche Praktizierende in tibetisch-
buddhistischen Gesellschaften / (BA)        

• Fieldwork and Evaluation: on Collecting Data, on People and their Involvements, and 
on the Translation of Lifeworlds and Data into Academic Texts               
Feldforschung und Auswertung: Vom Sammeln von Daten, von Menschen und ihrem 
Involviert-Sein, und von der Übersetzung von Lebenswelten und Daten in 
wissenschaftlichen Text / Methoden-Seminar (BA)            

• Tibet-Himalaya Colloquium  

SOSE 2019 

• Life Realities in Tibetan Refugee Settlements (TRS) in Ladakh: Living Conditions, 
Experiences, and Strategies                   
Lebenswirklichkeiten in tibetischen Flüchtlingssiedlungen (TRS) in Ladakh: 
Bedingungen, Erleben und Strategien / (BA)                        

• Anthropology of Religion: Introduction and Application in Buddhist and Tibetan 
Studies (BA) (mit Prof. Antoni Huber in geteilter Verantwortung) 

• Tibet-Himalaya Colloquium  

WS 2018/19 

• Topics and Discourses in Central Asia Researches – Region Tibet and Himalaya    
Themen und Debatten der Zentralasien-Forschung - Region Tibet und Himalaya (MA) 
Einführungskurs (in Vertretung für Prof. Antoni Huber) 

 


